

換領特定產品於優惠期內附送之禮品、禮券或回贈優惠，客戶須於購買產品後 30 天內填妥此換領表格，連同發票影印本 (需附有效購買日期) 及盒上的機身編號標籤 (請從盒上剪下) 寄回本公司登記。

Gifts offered in specific promotion period must be claimed by filling in the required information below and **mailing the invoice copy** (with valid purchase date), and the **serial number barcode label(s)** (please cut out from box package) to Fuji Xerox Printers within 30 days after purchase of products.

請以英文正楷填寫 Please fill in Block Letters ( \* - 必須填寫 Required fields ) :

Name 客戶姓名\*: Mr 先生/ Miss 小姐/ Mrs 女士 \_\_\_\_\_ [若閣下的申請是以支票回贈金額, 請填寫該銀行戶口登記之姓名]

Daytime Telephone No. 日間聯絡電話\* : \_\_\_\_\_ Fax No. 傳真號碼 : \_\_\_\_\_

Email 電郵\*: \_\_\_\_\_

Company Name (if applicable) 公司名稱 (如適用) : \_\_\_\_\_

Address 地址 \*: \_\_\_\_\_

Reseller 分銷商\*: \_\_\_\_\_ Date of Purchase 購買日期\*: \_\_\_\_\_

Purchased Product Model 購買產品型號\*: \_\_\_\_\_ Serial No. 機身編號: \_\_\_\_\_

請檢查並寄齊以下所需資料作換領登記：

Please check if you have included all the supporting materials for redemption registration:

- 打印機發票影印本 **Printer Invoice Copy**
- 盒上的機身編號標籤 **Serial No. Barcode Label**
- 以上已填妥之表格 **Completed Redemption Form**
- 碳粉發票影印本 Toner Invoice Copy #
- 碳粉包裝盒 Toner Cartridge Package Box #
- 有關優惠宣傳單張 Promotional Leaflet #



機身編號標籤位置  
Position of Serial No. Label

# 只適用於 DocuPrint 105/205 系列之購買\$0 機價回贈計劃

**條款及細則 Terms and Conditions :**

1. 每部打印機只可換領禮品一次, 個別打印機型號之優惠條款請參閱該優惠宣傳單張。  
Gifts can only be redeemed once per printer. For terms and conditions of specific promotion item, please refer to the promotional leaflet.
2. 成功登記的客戶, 將於登記後四至六星期內由專人通知。  
Successful applicants will be notified within four to six weeks upon registration.
3. 除本公司發出之碳粉及其現金券外, 本公司對所有其它禮品之品質及其引發的問題概不負責。  
Fuji Xerox Printers Hong Kong accepts no responsibility for any problem(s) or quality issue(s) of all gifts except toner cartridges and toner coupons offered by Fuji Xerox Printers Hong Kong.
4. 此優惠不能與其他優惠同時使用。富士施樂打印業務保留此優惠最終決定權及有權隨時修訂一切有關條款及細則而毋須另行通知。  
This offer cannot be used in conjunction with other offers. Fuji Xerox Printers Hong Kong reserves the right to refuse any redemption, and these terms and conditions are subject to change without prior notice.

富士施樂打印業務 - 禮品換領部  
香港鰂魚涌太古灣道 14 號 太古城中心第三期 8 字樓  
**FUJI XEROX PRINTERS – Gift Redemption Department**  
**8/F Cityplaza 3, 14 Taikoo Wan Road, Quarry Bay, Hong Kong**